
“Veiligheid en leefbaarheid 
zijn ontzettend belangrijk 
in onze samenleving. Door 
letterlijk dichtbij onze 
inwoners en ondernemers 
te staan en te luisteren, 
kunnen we samen goede 
keuzes maken.”

Jeroen Joon

Wat we gedaan hebben

Wat we niet meer halen voor 2026

Wat we nog gaan doen

“We hebben een 
prachtige start gemaakt 
om jeugdzorg en 
onderwijs dichterbij 
elkaar te brengen en 
beiden te versterken.”

Marcel Companjen

Wat we gedaan hebben

Wat we niet meer halen voor 2026

Wat we nog gaan doen

“We bouwen zoveel 
mogelijk woningen die 
geschikt zijn voor al onze 
woningzoekenden. 
We kijken samen met 
onze inwoners en samen- 
werkingspartners naar 
hoe we onze schaarse 
ruimte hiervoor het beste 
kunnen gebruiken.”

Edwin Enklaar

Wat we gedaan hebben

Wat we niet meer halen voor 2026

Wat we nog gaan doen

“Ik ben blij dat we zoveel 
hebben kunnen doen aan 
het vergroenen van 
Harderwijk en het terug-
dringen van onze C02-
uitstoot. Hiermee dragen 
we actief en meetbaar bij 
aan onze duurzaamheids-
doelstellingen.”

Martijn Pijnenburg

Wat we gedaan hebben

Wat we niet meer halen voor 2026

Wat we nog gaan doen

Goede sociale voorzienin-
gen, juist ook voor mensen 
in een kwetsbare positie, 
is waar we naar streven. 
Met het faciliteren van 
samenredzaamheid en het 
stimuleren van positieve 
gezondheid zorgen we 
voor een betrokken en 
vitale samenleving.”

Maarten Reckman

Wat we gedaan hebben

Wat we niet meer halen voor 2026

Wat we nog gaan doen

“Een financieel gezonde 
gemeente met goede 
voorzieningen in een 
bereikbare en bruisende 
stad is waar we naar 
streven. We hebben 
daarin mooie stappen 
gezet en gaan ermee 
door.”

Wilco Mazier

Wat we gedaan hebben

Wat we niet meer halen voor 2026

Wat we nog gaan doen
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Tussenstand uitvoering collegeprogramma 2022-2026: 
Vandaag bouwen aan morgen

lunchgesprekken met 
inwoners gehouden

28

Integriteitsregels 
raad aangescherpt

Locatiebesluit 
genomen over 
coffeeshop

Straatcoaches ingezet 
voor meer veiligheid

Goede contacten met 
de pers door o.a. een 
wekelijks persuur  

Opzetten van regionaal fonds journalistiek

We zetten onze wijkspreekuren en 
overleggen met bedrijfsleven en 
maatschappelijke organisaties voort

We verhogen de veilig-
heidsbeleving, zowel 
sociaal als fysiek

We versterken 
de regio EHPZ

We zoeken een 
nieuwe locatie 
voor het AZC

We blijven werken 
aan de kwaliteit van 
besluitvorming

Energieneutraliteit van de Sypel 

4 keer gratis grofvuil wegbrengen

Realiseren windturbines

Uitvoering van de omgekeerde verordening

Uitbreiding weekmarkt Drielanden

Opgestelde 
Omgevingsvisie

Jeugdzorg en 
onderwijs dichter 
bij elkaar gebracht

Nieuwbouw 
Morgen College 
gestart

Bouw nieuw zwembad en 
uitbreiding binnensportcapaciteit 
De Sypel

Vaststelling van het 
Integraal Huisvestingsplan 
voor het primair onderwijs

Geluidsschermen A28 
realiseren

Uitvoering Participatiewet 
samen met arbeidsmarktbeleid 
verder brengen

Meer grip op 
kosten van de 
jeugdhulp

Jeugdzorg binnen 
de school brengen

Uitvoering 
Integraal 
Huisvestingsplan

Ontwikkelingskader 
Kranenburg voor de bouw 
van 500 woningen gemaakt

woningen opgeleverd 
in het Waterfront

Hoogbouwvisie 
vastgesteld

Rijkssubsidie gekregen voor de heront-
wikkeling van Nieuw-Weiburg voor de 
bouw van 733 goedkopere woningen

Handboek 
omgevings-
initiatieven

Verbetering grond-
stoffenbeleid door 
PMD-pilot

extra sociale huur- 
woningen voor 2030

Locatie vinden voor 
extra woonwagen-
standplaatsen

Experimenten 
voor betaalbare 
woningen

woningen worden 
opgeleverd in Waterfront
en Harderweide

1000

Meer aandacht voor 
Kleurrijker & Toegankelijk 
Harderwijk

CO2-uitstoot verminderd door o.a. 
warmtenet, emissieloos bouwen 
en elektrische voertuigen

Relatie en samenwerking 
met ondernemers 
geïntensiveerd

Vergroening van 
Harderwijk

Bescherming en 
borging van 
historisch erfgoed

Verdiepende informatie per onderwerp?
 Scan de QR-code met uw mobiele telefoon 

of ga naar www.harderwijk.nl/tussenstand2024

x1156

+
Extra inzetten op 
kunst en cultuur

Verder vergroenen 
van Harderwijk

Nog meer inzetten 
op erfgoed

Verder aanjagen 
van circulariteit

Ontwikkelen en 
vaststellen Nota 
Sociaal Domein

Aandacht 
voor zorg en 
veiligheid

Wijkspreekuren 
met wethouders 
gestart

Bijna 2000 inwoners kregen 
een toeslag en hulp om 
energiekosten te verlagen.

Realiseren van de 
Uitvoeringsagenda 
Sociaal Domein

MFC dé ontmoetingsplaats voor 
positieve gezondheid

Breed inzetten op 
bestaanszekerheid

Verder vormgeven 
van gezond en 
actief leven

Uitvoeren van 
Opgroeien in 
Kansrijke Omgeving 

We hebben het 
Hanzejaar 2023 
gevierd 

Regioarrangement 
opgesteld

Binnenstadvisie 
opgesteld

We zijn voorbereid op 
de financiële opgave 
richting het ravijnjaar

We hebben een plan gemaakt 
voor een professioneel en toekomst-
bestendig Heerlijk Harderwijk

Bereikbaarheid van 
de stad verbeteren

We maken de binnenstad nog 
aantrekkelijker

We houden onze 
stad financieel 
gezond

We verhogen onze 
dienstverlening 
nog verder

65-85 €
€

€

€

€

€
€

€

€

€

€
€

€

€
€

2000

Toegankelijker maken van 
financiële ondersteuning 
regelingen minima

500

We maken een 
toeristische visie en 
evenementenbeleid

388

551 

Voltooien van de havensVoltooien van de havens


